## **FACE TO FACE**

**URBAN DRIFT PROJECTS** CURATED BY FRANCESCA FERGUSON, A CONVERSATION SERIES

SEPTEMBER - DECEMBER 2013 AT DAZ ON AND AROUND ARCHITECTURE, SPACE AND SOCIETY

Next talk:

with ARASH SAFAIAN, Composer, Munich SONJA NAGEL, AMUNT Architects, Stuttgart IN MUSIC AND ARCHITECTURE 18.11.13 DESIGN STRATEGIES AND RUPTURES

For further information see: www.daz.de Beginning at 7 pm.

Beginn um 19 Uhr. Weitere Informationen unter: www.daz.de

IN DER MUSIK UND DER ARCHITEKTUR SONJA NAGEL, AMUNT Architekten, Stuttgart mit ARASH SAFAIAN, Komponist, München

Nächstes Gespräch: 18.11.13 FNTWURFSSTRATEGIEN UND BRÜCHE

**EINE GESPRÄCHSREIHE** ÜBER ARCHITEKTUR. RAUM UND GESELLSCHAFT **KURATIERT VON FRANCESCA FERGUSON. URBAN DRIFT PROJECTS SEPTEMBER - DEZEMBER 2013 IM DAZ** 

> **CEFÓRDERT VON / SUPPORTED BY CREDITS**

und Stadtentwicklung für Verkehr, Bau Bundesministerium



MIT FREUNDLICHER UNTERSTUTZUNG VON / KINDLY SUPPORTED BY

CLESTRA

**EDSON** 

**Kyadrat** 

REPUBLIC OF Fritz Hansen®

NIESMANN



**DAZ BERLÍN** 

UNTERSTÜTZT DURCH DAS BUNDESMINISTERIUM FÜR WIRTSCHAFT UND TECHNOLOGIE UND UNTERNEHMEN IM DAZ-FREUNDESKREIS: VIESSMANN, CLESTRA

STEFANIE FRENSCH PROF. DR. VANESSA MIRIAM CARLOW WITH

11.11.13 11.11.13

PROF. DR. VANESSA MİRİAM CARLOW MİT **STEFANIE FRENSCH** 

**SAQ** 

AND DAZ CORPORATE PARTNERS: VIESSMANN, CLESTRA SUPPORTED BY THE FEDERAL MINISTRY OF ECONOMICS AND TECHNOLOGY THE DAZ IS AN INITIATIVE OF THE ASSOCIATION OF GERMAN ARCHITECTS BDA,



COBE, COPENHAGEN/BERLIN + PROFESSOR FOR URBAN PLANNING,
TECHNICAL UNIVERSITY BRAUNSCHWEIG

## MOJAS WAJAJW WSSANAN 'ND 'JONA PROF. DR. VANESSA MIRIAM CARLOW

COBE, KOPENHAGEN/BERLIN + PROFESSORIN FÜR STÄDTEBAU, TECHNISCHE UNIVERSITÄT BRAUNSCHWEIG 11.11 AT 7 PM. Refreshments and conversations will follow.

## LANGUAGE: German

Space is a rare resource in German crites! Kesdential space in particulars. Politics has caught up with the issue; in the coming years, hundreds of Politics has caught up with the issue; in the coming years, hundreds of Germany. This will have a decisive influence on the appearance and the organisation of our cities, and will determine anew how we live together.

\*\*TEFANIE REBUSCH, CEO of one of the strongest municipal housing associations in Berlin (HOWOGE), the strategies and tools for maintaining and creating affordable housing. The conversation embraces the current social and ethical visions for solving the housing issue, and will examine the way in which cities worldwide tackle these.

## **EXAMPLE AND STATE OF**

Raum – insbesondere Wohnraum – ist eine rare Ressource in deutschen Großstädten. Und die Politik reagiert: In den kommenden Jahren werden deutschlandweit hunderttausende, vielleicht Millionen von Wohnungen neu entstehen. Dies wird einen entscheidenden Einfluss auf das Gesicht und die Organisation unserer Städte und auf unser Zusammenleben haben. VANESSA MIRIAM CARLOW, Architektin und Stadtplanerin, diskutiert mit STEFANIE FRENSCH, Geschäftsführerin eines der größten kommunalen Wohnungsbauunternehmen Berlins (HOWOGE), welche Strategien und Werkzeuge des Erhalts oder der Schaffung bezahlbaren Wohnraums es gibt, welche gesamtgesellschaftlichen Visionen sich heute mit der Lösung der Wohnungsfrage verbinden und wie Städte weltweit hiermit umgehen. SPRACHE: Deutsch

11.11.13 UM 19 UHR. Anschließend Gespräche und Getränke.



CEO, HOWOGE HOUSING ASSOCIATION LTD., BERLIN

HOSNAH AINAFATS

STEFANIE FRENSCH

GESCHÄFTSFÜHRERIN. HOWOGE WOHNUNGSBAUGESELLSCHAFT MBH. BERLIN